
Z II Sesji Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim

z dnia 10 grudnia 2014 roku

o godzinie 10:00 w remizie Ochotniczej Strazy Pozamej przy ulicy Wojska Polskiego 20 w
Lubieniu Kujawskim odbyla si~ II Sesja Rady Miejskiej. Obrady prowadzil Przewodnicz<lcy
Rady Pan Marek Malachowski.
Przewodnicz<lcy Rady otworzyl obrady, powital wszystkich przybylych. Po oficjalnym
otwarciu obrad nast'tPilo stwierdzenie quorum.
Na stan 15 Radnych na sali obecnych bylo 15 Radnych, wobec czego obrady II Sesji Rady
Miejskiej staly si~ prawomocne.

Przyj~cie protokolu z obrad poprzedniej Sesji - Nr XXXIXl2014 ora 112014nowej kadencji.
Przewodnicz<lcy Rady przypomnial 0 podj~tych uchwalach z XXXIX ora I Sesji. Zapytal czy
ktos z Radnych ma uwagi do protokolu.

Sekretarz - jest to zgodne ze statutem Gminy Lubien Kujawski odnosnie stalych element6w
obrad sesji, ze Przewodnicz<lcy przedstawia tego typu informacje i 0 przyj~cie protokolu pyta
si~ radnych. Na ostatniej sesji przy wyborze Przewodnicz<lcego Rady Panstwo wyrazili zgod~
aby porz<ldek obrad byl skr6cony do tych punkt6w, kt6re w6wczas mialy bye procedowane.
Rada na to wyrazila zgod~. Nie podj~te czynnosci przez Rad~ wtedy S<lna dzisiejszej sesji.

Przewodnicz<lcy Rady poddal pod glosowanie protokoly obrad z XXXIX oraz I Sesji. Za
przyj~ciem protokol6w Nr XXXIXl2014 oraz 112014 glosowalo 15 Radnych, przy braku
glos6w "wstrzymuj<lcych sit{ i "przeciwnych". Protokoly nr XXXIXl2014 oraz 1/2014 zostal
przyj~te.

Wyb6r sekretarza obrad.

Przewodnicz<lcy Rady zaproponowal na sekretarza obrad Radnego Miroslawa Gawlowskiego.
Zapytal czy Radny wyraza zgod~. Radny wyrazil zgod~. Przewodnicz<lcy Rady zapytal czy s<l
inne propozycje. Innych propozycji nie bylo. Przewodnicz<lcy poddal pod glosowanie
kandydatur~ Radnego Miroslawa Gawlowskiego na sekretarza obrad sesji. Za wyborem
Radnego glosowalo 14 Radnych przy jednym glosie "wstrzymuj<lcym" zainteresowanego.
Przewodnicz<lcy Rady stwierdzil, ze Radny Miroslaw Gawlowski zostal wybrany sekretarzem
II Sesji Rady Miejskiej.

1. Uchwala w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej oraz jej skladu osobowego.
2. Uchwala w sprawie powolania stalych komisji Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim oraz
ich sklad6w osobowych.
3. Informacja 0 pracach Burmistrza w okresie mi~dzysesyjnym.
4.lnformacje Przewodnicz<lcego Rady 0 dzialaniach podejmowanych w okresie
mi~dzysesyjnym.
5. Inne sprawy wynikaj<lce ze statutowej dzialalnosci Rady.
6. Interpelacje i zapytania Radnych.



7. Wolne wnioski, zapytania.
8. Zakonczenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim.

Przewodniczqcy Rady - poddal pod glosowanie nowy porzqdek obrad. Pi~tnastoma glosami
"za" przy braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujqcych si~" porzqdek obrad zostal
przyj~ty.

Przewodniczqcy Rady - zglosil glosowanie jawne w sprawie ustalenia 5 - osobowego skladu
Komisji Rewizyjnej. Wyjasnil, ze Radni b~dqpodawac kandydatury, a nast~pnie odb~dzie si~
glosowanie poprzez podniesienie r~ki. Nast~pnie poddal pod glosowanie zarzqdzenie
glosowania jawnego w celu wybor6w skladu komisji. Pi~tnastoma glosami "za" przy braku
glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujqcych si~" zarzqdzono glosowanie jawne w wyborach
sklad6w komisji. Nast~pnie poprosil 0 zglaszanie kandydatur do komisji. Komisje Sq 5 -ei
osobowe. Mozna zglaszac wi~cej kandydat6w, a kandydaci, ktorzy otrzymajq najwi~kszq
liczb~ glosow wejdq w sklad poszczegolnych komisji. Poprosil 0 zgloszenia kandydatow do
Komisji Rewizyjnej.



Przewodniczacy Rady - zapytal, czy s'tjeszcze propozycje. Innych zgloszen nie bylo. Wobec
powyzszego odczytal list~ zgloszonych kandydat6w, a nast~pnie poddal pod glosowanie
poszczeg61ne kandydatury wedlug kolejnosci zgloszen, kt6re otrzymaly w glosowaniu
jawnym nast~puj'tca liczb~ glos6w:

Radny Jacek Kosmalski - zauwazyl bl'td w glosowaniu. Poprosil Przewodnicz'tcego Rady 0

uspokojenie sytuacji, aby Radni byli swiadomi tego, nad czym glosuj't.

Przewodniczacy Rady - powt6rzyl glosowanie odnosnie kandydatury do Komisji Rewizyjnej
Radnej Elzbiety Wojciechowskiej oraz dalej Radni glosowali wszystkie zgloszone
kandydatury. Wyniki przedstawialy si~ nast~puj'tco:

Radna Elzbieta Wojciechowska - 12 "za", 2 "przeciw" 1 "wstrzymuj'tce si~".
Radny Jaroslaw Wozniak - 14 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymuj'tce si~".
Radny Andrzej Matusiak - 11 "za",2 "przeciw" 2 "wstrzymuj'tce si~".
Radny Mieczyslaw Gientka - 10 "za", 3 "przeciw" 2 "wstrzymuj'tce si~".
Radny Lech Kraszewski - 5 "za", 10 "przeciw" 0 "wstrzymuj'tce si~".
Radny Marian Polichnowski - 13 "za", 2 "przeciw" 0 "wstrzymuj'tce si~".
Radna Marzena Zaborowska - 5 "za", 9 "przeciw" 1 "wstrzymuj'tce si~".

Przewodniczacy Rady - stwierdzil, ze czlonkami Komisji Rewizyjnej zostali Radni: Elzbieta
Wojciechowska, Jaroslaw Wozniak, Andrzej Matusiak, Mieczyslaw Gientka, Marian
Polichnowski. Poprosil wybranych Radnych 0 wybranie sposr6d siebie Przewodnicz'tcego i
Wiceprzewodnicz'tcego Komisji.

Radny Jaroslaw Wozniak - powiadomil, ze na Przewodnicz'tcego Komisji zostala wybrana
jego osoba, zas Wiceprzewodnicz'tcym zostala Radna Elzbieta Wojciechowska.

Przewodniczacy Rady - odczytal projekt uchwaly po czym poddal go pod glosowanie.
Cztemastoma glosami "za" przy jednym glosie "wstrzymuj'tcym si~" i braku glos6w
"przeciwnych" Uchwala Nr II/5/2014 w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej oraz jej
skladu osobowego zostala podj~ta.

Ad. 2. Uchwala w sprawie powolania stalych komisji Rady Miejskiej w Lubieniu
Kujawskim oraz ich skladow osobowych.



Przewodniczacy Rady - zglosil glosowanie jawne w sprawie usta1enia 5 - osobowych
sklad6w komisji stalych Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim. Zasada glosowani jest ta
sama. Ko1ejnosc wyborn poszczeg61nych Komisji:

1) Komisji Budzetowo - Gospodarczej,
2) Komisja Ro1nictwa i Ochrony Srodowiska,
3) Komisja Oswiaty, Ku1tury i Sportu,
4) Komisja Zdrowia i Spraw Socja1nych,
5) Komisja Bezpieczenstwa i Porz'tdku Pub1icznego.



Radny Jacek Kosmalski - wyrazil zgod~ na kandydowanie na czlonka Komisji Budzetowo -
Gospodarczej.

Przewodniczacy Rady - zapytal, czy s'l.jeszcze propozycje. Innych zgloszen nie bylo. Wobec
powyzszego odczytal list~ zgloszonych kandydatow, a nast~pnie poddal pod glosowanie
poszczegolne kandydatury wedlug kolejnosci zgloszen, ktore otrzymaly w glosowaniu
jawnym nast~puj'l.ca liczb~ glosow:

Rany Lech Kraszewski 5 "za", 9 "przeciw" 1 "wstrzymuj'l.ce si~".
Radny Miroslaw Gawlowski 12 "za", 3 "przeciw" 0 "wstrzymuj'l.ce si~".
Radny Andrzej Matusiak 11 "za", 3 "przeciw" 1 "wstrzymuj'l.ce si~".
Radny Andrzej Sierakowski 14 "za", 1 "przeciw" 0 "wstrzymuj'l.ce si~".
Radna Elzbieta Wojciechowska 10 "za", 3 "przeciw" 2 "wstrzymuj'l.ce si~".
Radny Jaroslaw Wozniak 11 "za", 3 "przeciw" 1 "wstrzymuj'l.cy si~".
Radny Jacek Kosmalski 5 "za", 9 "przeciw" 1 "wstrzymuj'l.cy si~".
Radna Marzena Zaborowska 5 "za", 9 "przeciw" 1 "wstrzymuj'l.ce si~".
Radny Andrzej J~drusiak 5 "za", 8 "przeciw" 2 "wstrzymuj'l.ce si~".

Przewodniczacy Rady - poprosil 0 cisz~ na sali. Stwierdzil, ze czlonkami Komisji Budzetowo
- Gospodarczej zostali Radni: Miroslaw Gawlowski, Andrzej Matusiak, Andrzej Sierakowski,
Elzbieta Wojciechowska, Jaroslaw Wozniak. Poprosil wybranych Radnych 0 wybranie
sposrod siebie Przewodnicz'l.cego i Wiceprzewodnicz'l.cego Komisji.

Radny Miroslaw Gawlowski - poinformowal, iz zostal wybrany na Przewodnicz'l.cego
Komisji Budzetowo - Gospodarczej, zas Wiceprzewodnicz'l.cym zostal Radny Andrzej
Sierakowski.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Srodowiska:



Przewodniczacy Rady - zapytal, czy sqjeszcze propozycje. Innych zgloszeiJ. nie bylo. Wobec
powyzszego odczytal list~ zgloszonych kandydatow, a nast~pnie poddal pod glosowanie
poszczegolne kandydatury wedlug kolejnosci zgloszen, ktore otrzymaly w glosowaniu
jawnym nast~pujqca liczb~ glosow:

Radny Andrzej Sierakowski 12 "za", 0 "przeciw" 0 "wstrzymujqce si~". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.

Radny Jacek Kosmalski - nie musimy glosowac. W tej chwili to jest zamach na demokracj~
w naszej gminie. Nie b~dziemy uczestniczyc w takim rozdawaniu "czegos". Stwierdzil, ze w
Radzie mozna pracowac tylko poprzez Komisje.

Radny Janusz Zglinski 10 "za", 0 "przeciw" 2 "wstrzymujqce si~". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Marian Polichnowski 11 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymujqce si~". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Andrzej Matusiak 11 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymujqce si~". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.



Radny Andrzej J~drusiak 11 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymujqce si~". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.

Przewodniczacy Rady - stwierdzil, ze czlonkami Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska
zostali Radni: Andrzej Sierakowski, Janusz Zglinski, Marian Polichnowski, Andrzej
Matusiak, Andrzej J~drusiak. Poprosil wybranych Radnych 0 wybranie sposrod siebie
Przewodniczqcego i Wiceprzewodniczetcego Komisji.

Radny Andrzej Matusiak - zglosil, ze zostal wybrany na Przewodniczetcego Komisji
Budzetowo - Gospodarczej, zas Wiceprzewodniczetcym zostal Radny Andrzej Sierakowski.

Radny Mieczyslaw Gientka - wyrazil zgod~ na kandydowanie do Komisji Oswiaty, Kultury i
Sportu.

Przewodniczacy Rady - zapytal, czy setjeszcze propozycje. Innych zgloszen nie bylo. Wobec
powyzszego odczytal list~ zgloszonych kandydatow, a nast~pnie poddal pod glosowanie
poszczegolne kandydatury wedlug kolejnosci zgloszen, ktore otrzymaly w glosowaniu
jawnym nast~pujetca liczb~ glosow:



Radna Elzbieta Wojciechowska 11 "za", 0 "przeciw"O "wstrzymuj'tce si~". 4 Radnych nie
bralo udzialu w glosowaniu.
Radny Adam Maciejewski 10 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymuj'tce si~". 4 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Mieczyslaw Gientka 10 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymuj'tce si~". 4 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Andrzej Sierakowski 11 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymuj'tce si~". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Janusz Zgliilski 9 "za", 0 "przeciw" 2 "wstrzymuj'tce si~". 4 Radnych nie bralo udzialu
w glosowaniu.

Przewodniczacy Rady - stwierdzil, ze czlonkami Komisji Oswiaty, Kuitury i Sportu zostali
Radni: Elzbieta Wojciechowska, Adam Maciejewski, Mieczyslaw Gientka, Andrzej
Sierakowski, Janusz Zgliilski. Poprosil wybranych Radnych 0 wybranie sposr6d siebie
Przewodnicz'tcego i Wiceprzewodnicz'tcego Komisji.

Radna Elzbieta Wojciechowska - zglosila, ze zostala wybrana na Przewodnicz'tc't Komisji
Oswiaty, Kuitury i Sportu, Wiceprzewodnicz'tcym zostal Radny Mieczyslaw Gientka.

Przewodniczacy Rady - poprosil 0 podawanie kandydatur do Komisji Zdrowia Spraw
Socjalnych.

Przewodniczacy Rady - zaproponowal Radn't Marzen~ Zaborowsk't. Zapytal, czy Radna
wyraza zgod~.

Radny Adam Maciejewski - wyrazil zgod~.
Radny Miroslaw Gawlowski - zaproponowal Radnego Andrzeja Sierakowskiego.



Przewodniczqcy Rady - zapytal, czy s<\.jeszcze propozycje. Innych zgloszen nie bylo. Wobec ~
powyzszego odczytal list(( zgloszonych kandydat6w, a nast((pnie poddal pod glosowanie
poszczeg61ne kandydatury wedlug kolejnosci zgloszen, kt6re otrzymaly w glosowaniu
jawnym nast((puj<\.caliczb(( glos6w:

Radny Janusz Zglinski 9 "za", 0 "przeciw" 2 "wstrzymuj<\.ce si((". 4 Radnych nie bralo udzialu
w glosowaniu.
Radny Mieczyslaw Gientka 10 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymuj<\.ce si((". 4 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Adam Maciejewski 9 "za", 0 "przeciw" 2 "wstrzymuj<\.ce si((". 4 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Andrzej Sierakowski 11 "za", 0 "przeciw" 0 "wstrzymuj<\.ce si((". 4 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Marian Polichnowski 11 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymuj<\.ce si((". 3 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.

Przewodniczacy Rady - stwierdzil, ze czlonkami Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych zostali
Radni: Janusz Zglinski, Mieczyslaw Gientka, Adam Maciejewski, Andrzej Sierakowski,
Marian Polichnowski. Poprosil wybranych Radnych 0 wybranie sposr6d siebie
Przewodnicz<\.cego i Wiceprzewodnicz<\.cego Komisji.

Radny Janusz Zglinski - poinformowal, ze zostal wybrany na Przewodnicz<\.cego Komisji
Zdrowia i Spraw Socjalnych, Wiceprzewodnicz<\.cym zastal wybrany Radny Adam
Maciejewski.

Przewodniczacy Rady - poprosil 0 podawanie kandydatur do Komisji Bezpieczenstwa
Porz<\.dkuPublicznego.



Radny Miroslaw Gawlowski - zglosil do Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku Publicznego
Radnego Andrzeja Matusiaka.

Przewodnicz<!cy Rady - zglosil kandydata Mieczyslaw Gientk~ i zapytal, czy Radny wyraza
zgod~.

Przewodnicza,cy Rady - zapytal, czy sqjeszcze inne kandydatury. Innych zgloszen nie bylo.
Wobec powyzszego odczytal list~ zgloszonych kandydat6w, a nast~pnie poddal pod
glosowanie poszczeg61ne kandydatury wedlug kolejnosci zgloszen, kt6re otrzymaly w
glosowaniu jawnym nast~pujq.ca liczb~ glos6w:

Radny Janusz Zglinski 9 "za", 0 "przeciw" l"wstrzymujq.ce si~". 5 Radny.ch nie bralo udzialu
w glosowaniu.
Radny Jaroslaw Wozniak 9 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymujqce siy". 5 Radny.ch nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Adam Maciejewski 9 "za", 0 "przeciw" 1 "wstrzymujqce si~". 5 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Andrzej Matusiak 9 "za", 0 "prze.ciw" 1 "wstrzymujqce si~". 5 Radny.ch nie bralo
udzialu w glosowaniu.
Radny Mieczyslaw Gientka 9 "za", 0 "prze.ciw" 1 "wstrzymujq.ce si~". 5 Radnych nie bralo
udzialu w glosowaniu.

Przewodnicza,cy Rady - stwierdzil, ze czlonkami Komisji Bezpie.czenstwa i Porzqdku
Publi.cznego zostali wybrani Radni: Janusz Zglinski, Jaroslaw Wozniak, Adam Maciejewski,
Andrzej Matusiak, Mieczyslaw Gientka. Poprosil wybranych Radnych 0 wybranie sposr6d
siebie Przewodniczqcego i Wi.ceprzewodniczq.cego Komisji.



Radny Adam Maciejewski - poinfonnowal, ze zostal wybrany sposr6d czlonk6w na
Przewodniczqcego Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku Publicznego, Wiceprzewodniczqcym
zastal Radny Jaroslaw Wozniak.

Radny Lech Kraszewski - powiedzial, ze w statucie gminy Lubien Kujawski jest wyrazny
zapis, iz Radny powinien bye czlonkiem jednej komisji stalej. Trzech Radnych nie pracuje w
zadnej komisji. Uchwalajest niewazna.

Przewodniczacy Rady - powiedzial, ze slowo "powinien" me oznacza "musi". Ponadto
Panstwo nie wyraziliscie zgody.

Radny Lech Kraszewski - jezeli Pan tak szanuje demokracje, proszl( bardzo. Mysll(, ze ta
uchwal bl(dzie odrzucona. Jeden Radny jest w trzech lub czterech komisjach, inny w zadnej.
Dlaczego nie jestesmy w tych komisjach, do kt6rych sil( zglaszalismy?

Przewodniczacy Rady - poddal pod glosowanie przedstawiony projekt uchwaly. Przy
dziesil(ciu glosach "za" trzech glosach "przeciwnych" i dw6ch glosach "wstrzymuj'l.cych sil("
Uchwala Nr II16/2014 w sprawie powolania stalych komisji Rady Miejskiej w Lubieniu
Kujawskim oraz ich sklad6w osobowych zostala podjl(ta.

Burmistrz - Pan Marek Wilinski - przygl'l.dalem sil( wszystkiemu, co tu sil( dzieje. Na
ostatniej Sesji deklarowalem woll( wsp61pracy i Oczekiwalem, ze dzisiejsza Sesja bl(dzie
objawem tej wsp61pracy. Jest mi bardzo przykro. Podzielam to, co powiedzial Radny
Kraszewski, jest to sluszne. Mozemy zaslaniae sil( wynikami glosowania. To nie ma
znaczenia, wszyscy dobrze wiemy i czujemy. Jest mi przykro poniewaz ja nadal swoj'l. woll(
wsp61pracy deklarujl( i jezeli m6g1bym apelowa6 0 glos rozs'l.dku, to 0 niego proszl(. Jezeli nie
tez to zrozumiem. Nadal deklaruje wsp61pracl( i to co poruszal Pan Kraszewski - uchwaly
prawdopodobnie bl(d'l.niezgodne z prawem. Powinien to w jl(zyku prawniczym musi.

W poniedzialek byla Sesja dotycz'l.ca zaprzysil(zenia mojej osoby. W godzinach
popoludniowych rozpocz'l.lem urzl(dowanie. Do dnia dzisiejszego byl to bardzo pracowity
okres z uwagi na fakt, ze bardzo duzo os6b do mnie przychodzilo. Nie wprowadzalem tylko
jednego dnia przyjmowania interesant6w. Staralem sil( wszystkie osoby, kt6re przyjd'l.
przyjmowa6 i rozmawia6, na ile sil( da problemy rozwi'l.zywa6 od rl(ki, lub nadawa6 sprawom
bieg, aby problemy zaczl(ly sil( rozwi'l.zywa6. Opr6cz spraw biez'l.cych byly r6wniez do
zrealizowani zalegle. Byla kwestia na "ciot" samochodu OSP w Kanibrodzie. W zasadzie ten
samoch6d do Kanibrodu nie powinien trafi6. Gdyby bylo z mojej strony inne podejscie, to w
pi'l.tek wygasly do tego samochodu wszelkie prawa gminy. Gdyby nie pewne czynnosci, za
kt6re dzil(kuje pracownikom, mozna bylo 0 tym samochodzie zapomnie6, dotacji 80%
r6wniez by nie bylo. Staralem sil( zrobi6 wszystko z pomoc'l. pracownik6w i udalo sil(,
samoch6d w pi'l.tek przyjechal i zostal przekazany. Sprawl( tl( zacz'l.l m6j poprzednik i
zabezpieczyl srodki w budzecie, natomiast chodzi 0 fakt pozostawienia sprawy do mojej
dalszej realizacji.

Bylo przeprowadzone spotkanie z dyrektorami szk61. Mialo ono dwa wymiary.
Pierwszy to zapoznawczy i przedstawienie wzajemnych wizji i koncepcji rozwoju szk61,
drugi to pozyskanie srodk6w unijnych i zlozenie wniosk6w 0 dofinansowanie. Obydwa
tematy zostaly na spotkaniu poruszone. Dla Komisji Oswiaty bl(dzie kwestia zastanowienia



si~ nad dwoma szkolami, musimy zrobie wszystko, aby je utrzymae i nie pozwolie, aby te
szkoly byly zlikwidowane. Liczba dzieci drastycznie maleje, m6wi~ 0 szkole w Kanibrodzie i
w Golach - jest tu pewna szansa, gdyz prawdopodobnie szkola w Zalesi bylaby likwidowana.
Gdyby wsp61nie z samorzqdem Chodeckim wprowadzi6 kurs autobusowy, to bye moze dzieci
z tamtych okolic ucz~szczalyby do G61. Podobna sytuacja jest w szkole w Kanibrodzie. Tam
r6wniez musimy pomyslee 0 pewnych rozwi'lzaniach.

Byly powadzone rozmowy na temat posterunku Policji w Lubieniu Kujawskim z
szefem posterunku w Kowalu. Obecnie budynek jest na utrzymaniu naszym , S'l dwa dni
dyzur6w, docelowo ma bye okolo 9 funkcjonariuszy z kierownikiem na czele.

Musielismy w dose kr6tkim czasie mojemu poprzednikowi wyplacie spore pieni'ldze z
tytulu niewykorzystanego urlopu oraz ekwiwalentu, kt6ry si~ nalezy. Kwota okolo 73 tys.
Wchodzi tutaj tez odprawa. Nad tym trzeba bylo si~ pochylie.

Byly realizowane w urz~dzie pewne kwestie wynikaj'lce z biez'lcej dzialalnosci Rady.
Jestem na etapie rozm6w z mecenasem, kt6ry obsluguje urz'ld. W ubieglym tygodniu nie
pojawil si~, byl to dla mnie bardzo ci~zki okres, wiele trudnych spraw, gdzie pomoc prawn a
si~ nalezala, bylo potrzebne wsparcie. Nie wiem, czy dalsza wsp61praca z tym mecenasem
b~dzie realizowana. Dzisiaj Pan si~ pojawil, po tym , jak wczoraj rozmawialem z innym
mecenasem.

Bylo to bardzo pracowite p6ltora tygodnia, os6b, kt6re przyszly bylo kilkadziesi'lt.
Mam nadzieje, ze do konca grudnia sytuacja si~ unormuje, abym nie byl "zakladnikiem" w
tym urz~dzie, bo po cz~sci jestem. Nie mog~ wyjse na zewn'ltrz, nie mog~ wyjse do ludzi C ... ).
Na koniec jeszcze raz apeluj~, 0 podj~cie wsp61pracy.

Ad. 4. Informacje Przewodniczqcego Rady 0 dzialaniach podejmowanych w okresie
mifdzysesyjnym.

Przewodniczacy Rady - kr6tki okres, jeden dyzur w gminie, bylo kilka os6b, podania do Pana
Burmistrza. Dyzury pelni~ w poniedzialki miedzy godzin'll 0.00 a 12.00.

Radny Jacek Kosmalski - jako, ze po raz pierwszy uczestnicz~ w pracach Rady, na pocz'ltek
otrzymalem dwa dokumenty: Statut Gminy i ustaw~ 0 samorz'ldzie gminnym. Po analizie
tych dw6ch dokument6w zauwazylem pewne niesp6jnosci. W Statucie S'l pewne aspekty,
kt6re S'l nieaktualne juz od dawna, a przede wszystkim nie S'l uj~te pewne zapisy ustawy 0

samorz'ldzie w naszym Statucie. Jestem przekonany, ze bylo to uczynione dla wygody bylych
Przewodnicz'lcych, jak r6wniez dla sprawuj'lcego wladz~ Burmistrza. Nast~pnie zacytowal
fragmenty ustawy dotycz'lce m.in. konsultacji, mlodziezy czy senior6w, kt6re nie S'l uj~te w
Statucie. Powiedzial 0 potrzebie powolania Komisji Statutowej w celu uporz'ldkowania
zapis6w, kt6re nie S'l adekwatne dla aktualnych potrzeb. W momencie wyboru Komisji,
przyszla mi taka refleksja, ze wlasnie tak wyglqda skok na kas~ od 25 lat. Dlatego proponuj~
wprowadzie ryczaltowany ekwiwalent za prac~ w Komisjach. Mamy przyklady z s'lsiednich
gmin, gdzie w komisjach pracuj'l cale zespoly. 1m wi~cej glos6w tym latwiej nam
wypracowae wsp6lne zdanie, najwazniejsze, ze takie, jakiego oczekuje spoleczenstwo. Jestem
za tym i w6wczas zobaczymy, jak b~dziemy pracowae. Kolejna sprawa, jestem za tym, aby
Sesj e byly po godz. 15.00. Jestern za oszcz~dn'l gmin'l. Mozemy zaoszcz~dzie na naszej
pracy. C ... )



Przewodniczqcy Rady - pofonnowal Radnych 0 obowi<tzku zlozenia oswiadczen
maj<ttkowych przez Radnych do konca grudnia 2014r. oraz 0 dostarczeniu zdj«c do
legitymacji Radnych.

Pan Kazimierz Lukaszewicz - prezes strazy asp Kanibr6d podzi«kowal Panu Burmistrzowi
za pomoc przy pozyskaniu samochodu strazackiego.

Pan Jan Koralewski - zwracaj<tc si« do publicznosci powiedzial: "musimy tu bywac, musimy
to ogl<tdac, slyszec i rozumiec, gdyz demokracja jest dla ludzi m<tdrych, rozumiej<tcych to, co
jest istot<t demokracji. (...) Pan Wilinski potrzebuje naszego wsparcia, naszego oddechu,
poczucia, ze jestesmy tu z nim.

Pani Barbar Soltysinska - zwracaj<tc si« do Przewodnicz<tcego Rady: "chcialam przypomniec,
ze my wyborcy mamy r6wniez swoje prawa i mozemy dokonac referendum i odwolac Rad«.
Jest to mozliwe, to si« odbylo w Turku, calkiem blisko, dwa lata temu.

Pani Zofia Brudnowska - zapytal, w jakiej kondycji finansowej nowy Bunnistrz przejmuje
gmin«?

Pan Bunnistrz - dokument taki postaram si« do konca miesi<tca przygotowac. Jest to kwota
okolo 3 mn!' zl. zadluzenia.

Mieszkaniec - zapytal Wiceprzewodnicz<tc<t Rady, kt6ra interesowala si« inwestycj<t od
Ciel«tnika, az do Blonia: czy ta inwestycja jest juz zakonczona? Chodzi 0 drog«.

Radna Jolanta Grauman Wiceprzewodniczqca Rady - w tej kwestii odpowiada organ
wykonawczy. To nie jest moja rola, ani Rady.

Przewodniczqcy Rady - W zwiqzku z wyczerpaniem porz<tdku obrad Przewodnicz<tcy Rady
zamkn<tl obrady II Sesji Rady Miejskiej - godz. 11.35. Na tym protok61 zakonczono.
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